
Till Bromma stadsdelsnämnd

Bromma stadsdelsförvaltnings förslag till svar på motion om framtagande av 
markanvisningspolicy för vård-och omsorgsboenden KS 2019/423.

På sammanträdet den 3 juni med Bromma stadsdelsnämnds pensionärsråd 
presenterades rubr. förslag. Rådet vill framföra följande synpunkter.

Rådet beklagar att man i förslaget till svar inte på något sätt tar ställning till 
motionens intentioner att ta fram en policy för markanvisning för vård- och 
omsorgsboenden enligt motionens intentioner. Vi har i rådet återkommande tagit upp 
behovet av en mer genomarbetad plan för byggande av olika former av boenden för 
äldre och har ifrågasatt om kommunens planering, inte minst av vård- och 
omsorgsboenden, verkligen fyller behovet på kort och lång sikt. Vi har också flera 
gånger påtalat att planeringen måste få en mer lokal anknytning, inte minst med 
medverkan av äldre själva.

Rådet har full förståelse att en policy av det slag som behandlas i motionen inte 
enkelt tas fram, utan att det behövs ingående planering och tankar hur en sådan kan 
utformas, inte minst hur och med vilka kunskaper som stadsdelsförvaltningarna kan 
medverka. Vi är dock övertygade om att grundtankarna i motionen skulle leda till en 
bättre planering och skulle önska att förvaltningen också skulle kunna ställa sig 
bakom dessa.
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